
 

1 
 

 

Schriftelijke vragen aan het Dagelijks Bestuur 

 

Betreft:  Artikel in het Binnenlands Bestuur  d.d. 9 mei 2025 "Waterschappen 
vertellen niet het hele verhaal over droogte" 

 

 

Beste DB-leden, 

 

Onlangs lazen wij in het Binnenlands Bestuur het artikel "Waterschappen 
vertellen niet het hele verhaal over droogte" (zie: https://search.app/HKrov). Wij 
als AWP voor Water, Klimaat en Natuur schrokken hiervan! 

In het stuk wordt door hydroloog Gé van den Eertwegh gesteld dat de 
waterschappen - ook in Brabant - de droogte voornamelijk verklaren door gebrek 
aan regen en verdamping. Echter, zou het waterschap het derde aspect, 
namelijk ontwatering, totaal over het hoofd zien. Het grondwater zou dan als het 
ware wegvloeien via het stelsel van watergangen. Of te wel, het water wordt niet 
op tijd en voldoende vastgehouden, doordat het grondwaterpeil te laag is. 

Onze vraag vragen zijn: 

1. Onderschrijft u als DB het standpunt van de hydroloog en zo ja welke 
maatregelen denkt u dan te gaan nemen? 

2. Zo nee, kunt u aantonen dat ons waterschap (wel) alles in het werk stelt 
om voldoende water te garanderen? 

3. In het artikel worden 3 redenen genoemd die de oorzaak zijn van 
onvoldoende water (gebrek aan regen, verdamping en ontwatering) Is er 
wellicht nog een 4e reden waarom er onvoldoende water beschikbaar is, 
namelijk het gegeven dat steeds meer boeren en particulieren het 
oppompen van grondwater ontdekken als een mogelijkheid om hun akkers 
en tuinen te besproeien? 
 

Uw antwoord zien wij met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Fractie AWP voor Water, Klimaat en Natuur  

Anton Arnold, Tialda Gerritsma 
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